



YEMEN CON  
يمن كون

العنوان / الجمهورية اليمنية - صنعاء - الحصبة - جولة الحباري

Tel : +967 1 255504 / 77772100 - 733999900 - 733009797  
E-mail : H\_office@yemen-con.com  
www.Yemen-con.com

In today's world there are many tools and means of technology, but only through our understanding of your needs and commitments and the choice of integrated solutions can we move together to the path of success.

(Your goal - our goal)

في عالم اليوم تتعدد أدوات ووسائل التكنولوجيا وبشكل واسع ولكن فقط من خلال تفهمنا إحتياجاتكم والتزاماتكم واختيار الحلول المتكاملة نستطيع أن نعبر معا إلى طريق النجاح.

( هدفكم - هدفنا )

- Import  
(Foodstuffs - Building Materials - Electronics - Cables) . (مواد غذائية - مواد البناء - الإلكترونيات - كابلات) .
  - Contracting  
(Structural architecture - roads, bridges and excavations) . (معمارية إنشائية - وطرق وجسور وحضريات) .
  - Communi  
(Preparation of computer systems and programs) . (إعداد نظم وبرامج الكمبيوتر) .
  - Cargo  
Transportation of goods and customs clearance . (خدمات نقل البضائع والتخليص الجمركي نقل وتفريغ)
  - Production of detergents and disinfectants  
(Timetol - Clorimax - Hydrogen - Spart - Jnestian - Yuvidine - Mercurochrom) . (إنتاج المنظفات والمطهرات)
  - Security and safety  
Sell all its accessories and services. (تأمين تول - كلورتايم - هيدروجين - سبرت - جنشيان - يوفيدين - مايكروكروم) .
- أجهزة الأمن والسلامة  
بيع كافة مستلزماتها وخدماتها.



## Company goals

- Meet all customer and jeopardise the appropriate solutions.
- Achieving the best levels of customer satisfaction.
- Providing ongoing technical support.

## أهداف الشركة

- تلبية كافة إحتياجات العملاء ووضع الحلول المناسبة.
- تحقيق أفضل المستويات من الرضا للعملاء.
- توفير الدعم الفني المستمر.

## Company Vision

Through our understanding of customer needs and the use of the methodology, we seek to provide complete and innovative solutions that achieve the goals of the customers and gain their satisfaction and confidence.

## رؤية الشركة

من خلال تفهمنا لإحتياجات العملاء وباستخدام التكنولوجيا فإننا نسعى إلى تقديم الحلول الكاملة والمبتكرة التي تحقق أهداف العملاء وتنال رضاهم وثقتهم.



We attach the utmost importance to this aspect, it is considered the continuity of services and the service is accomplished through direct communication channels or technical visits programmed or customized.

نولي الأهمية القصوى لهذا الجانب فهو يعتبر شريان الإستمرار للخدمات ويتم إنجاز الخدمة عبر قنوات إتصال مباشرة أو زيارات فنية مبرمجة أو حسب الطلب.

Providing full solutions to our potential and with the participation of our market partners.

Meet the special needs of customers.

- Security Systems
- Communication systems.
- Flight Display Systems.
- Advisory Studies.
- Information Systems.
- Remote control systems.
- Financial and administrative systems.
- Advertising systems.
- Transportation of goods and customs clearance
- Processing of buildings ( Real estate for sale and rent)

تقديم حلول كاملة بإمكاناتنا وبمشاركة شركائنا في السوق .

تلبية الاحتياجات الخاصة للعملاء .

- أنظمة الحماية Security
- أنظمة الاتصالات .
- أنظمة عرض الرحلات .
- الدراسات الإستشارية .
- أنظمة المعلومات .
- أنظمة التحكم عن بعد .
- الأنظمة المالية والإدارية .
- أنظمة الإعلان .
- نقل البضائع والتخليص الجمركي (نقل وتفريغ) .
- تجهيز المباني ( عقارات - بيع - تأجير )





تجهيز مباني  
Processing of buildings



بضائع  
Cargo



أنظمة حماية  
Protection systems



خدمات ترميم  
Restoration services



خدمات اتصالات وانترنت  
Communications and Internet Services



أنظمة اتصالات  
Communication systems

## Our way

- Listen carefully.
- Understand and understand what - customers need.
- Put the right solutions.
- Implementation
- Application
- Evaluation
- the satisfaction

## طريقتنا

- نستمع جيداً.
- نفهم ونتفهم ماهي احتياجات العملاء.
- نضع الحلول المناسبة.
- التنفيذ.
- التطبيق.
- التقييم.
- الرضا.





دروع جسدية  
Physical shields



أنظمة التحكم عن بعد  
Remote control systems



خدمات نقل وتموين  
Quantum Services Services



تجهيز مخازن  
Processing stores



كلبشات  
Clippers



شاشات عرض  
Screens



خدمات لوجستية  
Logistic services



خدمات تبريد  
Refrigeration services



أعصى وبدلات أمنية  
Oscillators and oscillators



بوابات الكترونية  
Communication systems



منظفات ومطهرات  
Detergents and disinfectants



منظفات  
Detergents



# يمن كون YEMEN CON

## Safety and security

- We deal seriously with our commitments to ensure delivery at the specified time, location and highest level of safety.
- We follow a rigorous system of planning and quality control to fulfill all our obligations.
- All our drivers receive training in the company from the moment they enroll.
- A precise and intensive care during the process of loading the cargoes, according to the exchange forms and goods in a manner.
- We have drivers in all provinces and all regions, we assign people to accompany the trucks and we have delegates in all governors working around the clock.

## Customer's benefits

- Customer confidence that all their shipments are being tracked during the transfer process, we use knowledge and experienced drivers the savage conditions and terms, throughout the Provinces
- Saving the effort, time and cost by providing one-stop services for transport services, so that the customer does not have to deal with more than one hand in the case of transport of individuals. We work to help our customers and take care of their main activities with a high degree of concentration by providing a simple way to request and contract.

Yemen Con's headquarter is located in Yemen- Sana'a capital Secretariat

## الامن والسلامة

- نتعامل بشكل جدي مع التزاماتنا لضمان التوصيل في الوقت والمكان المحدد وبأعلى مستوى من السلامة.
- نتبع نظام صارم في عملية التخطيط ورقابة الجودة كي نفي بجميع التزاماتنا.
- جميع السائقين يحصلون على التدريب في الشركة من لحظة التحاقهم بها.
- حرص شديد ودقيق أثناء عملية التحميل بحسب استمارات الصرف وترص البضائع بشكل يناسبها.
- لدينا سائقين في جميع المحافظات والمناطق الجنوبية والشرقية من أبناء المناطق نفسها، ونكلف أشخاص لمرافقة الناقلات ولدينا مندوبين في كل المحافظات يعملون على مدار الساعة.

## استضافة العملاء

- ثققة العملاء بأن جميع شحناتهم يتم متابعتها خلال عملية النقل كوننا نستخدم شاحنات آمنة ميكانيكيا وسائقين مدربين وتنسيق مسبق في أنحاء الجمهورية.
- توفير الجهد والوقت والكلفة من خلال تقديم خدمات الناهذة الواحدة فيما يخص خدمات النقل، بحيث لا يضطر العميل للتعامل مع أكثر من جهة في حالة النقل بواسطة الأفراد.
- نعمل على مساعدة عملائنا ونهتم بأنشطتهم الرئيسية بنسبة عالية من التركيز وذلك من خلال تقديمنا طريقة وبمبسطة للتعاقد والطلب.
- القمرالرئيسي ليمن كون اليمن صنعاء أمانة العاصمة

## Transportation

### Introduction

Yemen Con provides transportation and logistics services throughout the Republic of Yemen by relying on cadres with experience in management.

Yemen Con, we, work in many fields such as: Transportation and distribution to all the Yemeni provinces and we provide motor vehicles through multiple sizes according to customer needs acknowledged and Providing armored transportation vehicles for the V.I.P service.

### Refrigerated transportation services

Refrigerated transportation for foods that need a certain temperature in order to be kept in excellent conditions by using trucks that is specially equipped for this purpose .

-Processing and managing stores and warehouses work hard to provide integrated services to our customers by using all time and effort needed to insure the storage services These services is provided according to the customers needs and demands

### Logistics supervision

We check the readiness of customers' stores. This service reduces truck parking time which helps in avoiding and reducing the additional costs that the our customers may incur if the trucks are stopped for a longer period of time than the time schedule for the truck traffic

## خدمات نقل البضائع :

### مقدمة

تقدم يمن كون خدمات النقل والخدمات اللوجستية في جميع أنحاء الجمهورية اليمنية، وتعتمد على كوادر ذوي خبرات عديدة في مجال النقل والخدمات اللوجستية.

### نعمل في مجالات عديدة منها :

- النقل والتوزيع الى جميع المحافظات من خلال شاحنات متعددة الاحجام حسب احتياجات العملاء. توفير سيارات نقل مدرعة لخدمات V.I.P .

### خدمات النقل المبرد للشاحنات

النقل المبرد للشاحنات التي تحتاج الى تبريد أو تعمل في درجات حرارة مهيمنة، وذلك لاستكمال كل احتياجات العملاء بواسطة شاحنات مجهزة لهذا الغرض وتحظى بنظام صيانة عالي المستوى.

### تجهيز وإدارة المخازن

نعمل بكل جهد لتوفير خدمات متكاملة لعملائنا في إطار توفير الوقت والجهد لتأمين خدمات التخزين، وتقديم هذه الخدمة يعتمد على حسب احتياج العميل.

### الإشراف اللوجستي

نقوم بخص جاهزية مخازن العملاء، وهذه الخدمة تقلل من وقت وقوف الشاحنات وتجنب العملاء تكاليف إضافية قد يضطرون لدفعها في حال توقفت الشاحنات لوقت أكبر خارج الخطة الزمنية المحددة لحركة الشاحنات.

العنوان / الجمهورية اليمنية - صنعاء - الحصة - جولة الحباري

Tel : +967 1 255504 / 777772100 - 733999900 - 733009797

E-mail : H\_office@yemen-con.com www.Yemen-con.com

يمن كون  
YEMEN CON  
لخدمات التبريد

